
 1 

PROTOKÓŁ Nr  XV/2019 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 31 października 2019 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses 

 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Wszyscy obecni według załączonej listy obecności. Sesja 

rozpoczęła się o godz.9:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, przedstawiając porządek 

obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji z 26.09.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Szczecinek z przeznaczeniem na 

dofinansowanie Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwdzie Wielkiej. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/127/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 sierpnia 2019 r. 

w sprawie ustanowienia jednorazowego świadczenia dla osób i rodzin zamieszkałych na terenie Miasta 

Szczecinek poszkodowanych w wyniku pożaru w firmach „OPAK” Leopold Pączka Spółka jawna lub/i 

LOPAK Leopold Pączka. 

7. Uchwała w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób bezdomnych „Zacisze”  

w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia - 

schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

innych niż prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Szczecinek”. 

10. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Zachód I oraz 

nadania mu statutu. 

11. Uchwała w sprawie ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Zachód II oraz 

nadania mu statutu. 

12. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Koszalińska-

Kołobrzeska oraz nadania mu statutu. 

13. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Mierosławskiego-

Wiatraczna oraz nadania mu statutu. 

14. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Wodociągowa-

Rzeczna oraz nadania mu statutu. 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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15. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Słowiańska-

Łódzka oraz nadania mu statutu. 

16. Uchwała w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Kopernika-

Winniczna oraz nadania mu statutu. 

17. Uchwała w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Centrum oraz 

nadania mu statutu. 

18. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Mickiewicza-

Chełmińska oraz nadania mu statutu. 

19. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Szczecińska-

Gdańska oraz nadania mu statutu. 

20. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Pilska- Raciborki 

oraz nadania mu statutu. 

21. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Trzesieka oraz 

nadania mu statutu. 

22. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Szczecinku oraz Sądu Rejonowego Sądu 

Pracy w Szczecinku. 

23. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

24. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

25. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

26. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

27. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

28. Wnioski i oświadczenia radnych. 

29. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26.09.2019r.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zapytała czy są uwagi do któregoś z protokołów,  

 ze względu na bark uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła  protokół z sesji z dnia 26.09.2019r.  

 

Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 zapytał, co dalej z Dworcem PKP ?  
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 jaka jest jednym słowem wizja Burmistrza w tej kwestii ?  

 czy Miasto nie będzie podejmować działań mających na celu przejęcie Dworca PKP? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 losy danej nieruchomości zależą od decyzji właściciela, 

 Miasto podejmowało próby przejęcia Dworca na własność, ale bezskutecznie, 

 obecnie Dworzec PKP jest własnością Skarbu Państwa, 

 była uchwała Rady Miasta Szczecinek, że Miasto miało przejąć Dworzec, ale funkcja Dworca 

określona w uchwale jest sprzeczna z funkcją Dworca wynikającą z woli obecnego właściciela, 

 trudno na pytanie radnego odpowiedzieć jednym słowem, 

 Burmistrz jest umówiony w tej sprawie na spotkanie z Panią Poseł Małgorzatą Golińską, 

 dalsze losy Dworca PKP w Szczecinku zależą od woli partii rządzącej krajem i od decyzji na poziomie 

ministra, Miasto może mieć tylko pobożne życzenia w tej kwestii, 

 na kolejnej sesji będzie to uszczegółowione. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XV/151/2019 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 9 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr XV/152/2019   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Salę obrad opuścił radny Wiesław Suchowiejko. Zostało 20 radnych. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Szczecinek z przeznaczeniem na 

dofinansowanie Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwdzie Wielkiej. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/153/2019 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Szczecinek z przeznaczeniem na dofinansowanie 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwdzie Wielkiej. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Suchowiejko. Obecnych 21 radnych. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/127/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

27 sierpnia 2019 r. w sprawie ustanowienia jednorazowego świadczenia dla osób i rodzin zamieszkałych 

na terenie Miasta Szczecinek poszkodowanych w wyniku pożaru w firmach „OPAK” Leopold Pączka Spółka 

jawna lub/i LOPAK Leopold Pączka. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 przedstawiła pozytywną opinię Komisji i omówiła projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zwróciła uwagę na pomyłkę drukarską w uzasadnieniu projektu uchwały, nie wymagającą głosowania, 

chodzi o datę 12 października a powinno być 12 września, 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/154/2019  

w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/127/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 sierpnia 2019 r. 

w sprawie ustanowienia jednorazowego świadczenia dla osób i rodzin zamieszkałych na terenie Miasta 

Szczecinek poszkodowanych w wyniku pożaru w firmach „OPAK” Leopold Pączka Spółka jawna lub/i 

LOPAK Leopold Pączka. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób bezdomnych 

„Zacisze” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 przedstawiła pozytywną opinię Komisji i omówiła projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/155/2019  

w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób bezdomnych „Zacisze”  

w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia - 

schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, innych niż 

prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 przedstawiła pozytywną opinię Komisji i omówiła projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/156/2019  

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia - 

schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

innych niż prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Szczecinek”. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/157/2019  

w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Szczecinek”. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Zachód I oraz 

nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/158/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Zachód I oraz nadania 

mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.11. Uchwała w sprawie ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla  

Zachód II oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/159/2019  

w sprawie ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Zachód II oraz nadania 

mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Koszalińska-

Kołobrzeska oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/160/2019 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Koszalińska-

Kołobrzeska oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.13. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla 

Mierosławskiego-Wiatraczna oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/161/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Mierosławskiego-

Wiatraczna oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.14. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla 

Wodociągowa-Rzeczna oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/162/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Wodociągowa-Rzeczna 

oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.15. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Słowiańska-

Łódzka oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/163/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Słowiańska-Łódzka 

oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.16. Uchwała w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Kopernika-

Winniczna oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/164/2019  

w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Kopernika-Winniczna 

oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.17. Uchwała w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Centrum oraz 

nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/165/2019  

w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Centrum oraz nadania 

mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.18. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Mickiewicza-

Chełmińska oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/166/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Mickiewicza-

Chełmińska oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.19. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Szczecińska-

Gdańska oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/167/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Szczecińska-Gdańska 

oraz nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.20. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Pilska- 

Raciborki oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/168/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Pilska- Raciborki oraz 

nadania mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.21. Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Trzesieka 

oraz nadania mu statutu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XV/169/2019  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia osiedla Trzesieka oraz nadania 

mu statutu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.22. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Szczecinku oraz Sądu Rejonowego 

Sądu Pracy w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Małgorzata Bała Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników: 

 przedstawiła sprawozdanie z prac Zespołu; 

 poinformowała, że do Sądu Rejonowego będzie wybieranych 7 ławników spośród 7 kandydatów, a do 

Sądu Pracy 4 ławników spośród 5 kandydatów. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że wybór ławników odbywa się w głosowaniu tajnym; 

 przystąpiła do wyboru Komisji Skrutacyjnej. 

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Przewodniczący Klubu Radnych KO Marcin Kaszewski zaproponował radną Paulinę Peciak-

Nazarewską, która wyraziła zgodę na kandydowanie; 

2. Przewodniczący Klubu Radnych PiS Tomasz Wójcik zaproponował radnego Wojciecha Stypę, który 

wyraził zgodę na kandydowanie; 

3. Przewodnicząca Klubu Radnych PS Małgorzata Kubika-Horniatko zaproponowała radnego Janusza 

Rautszko, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur do Komisji Skrutacyjnej nie zgłoszono. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” wybrała Komisję Skrutacyjną  

w zaproponowanym składzie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 o godz.9:40 ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach w celu ukonstytuowania się Komisji 

Skrutacyjnej i przygotowania kart do glosowania tajnego. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:50. Obecnych 21 radnych. 

 

Paulina Peciak-Nazarewska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej: 

 przestawiła i wyjaśniła zasady głosowania tajnego odrębnie na ławników do Sądu Rejonowego i Sądu 

Pracy. 

 

W głosowaniu tajnym udział wzięło 21 radnych, którzy po wyczytaniu nazwiska osobno podchodzili do urny 

przy mównicy, wybierając na dwóch odrębnych kartach do głosowania ławników do Sądu Rejonowego  

i ławników do Sądu Pracy. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 o godz.10:00 ogłosiła 20 minutową przerwę w obradach w celu podsumowania wyników głosowania. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.10:20. Obecnych 20 radnych. Nieobecna radna Ewa 

Ogrodzińska. 
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Paulina Peciak-Nazarewska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej: 

 przestawiła wyniki głosowania: 

1/ do Sądu Rejonowego  w Szczecinku wybrano: 

1)  Englot Agnieszka Danuta, 

2)  Łapa Mariola, 

3)  Nowakowska Mirosława Maria, 

4)  Taciak Irena Maria, 

5)  Waszewska Danuta, 

6)  Wojtakowska Jolanta Elżbieta, 

7)  Żuk Ewa; 

2/ do Sądu Rejonowego Sądu Pracy w Szczecinku wybrano: 

1)  Bibik Elżbieta Jolanta, 

2)  Frątczak Agnieszka, 

3)  Gudz Kamila, 

4)  Tomczyk Ewa. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła, że w głosowaniu tajnym Rada Miasta podjęła uchwałę 

Nr XV/170/2019  

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Szczecinku oraz Sądu Rejonowego Sądu Pracy  

w Szczecinku. 

Protokoły tajnych głosowań stanowią załączniki do podjętej uchwały. 

 

Ad.23. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 przedstawił i omówił skargę, 

 Komisja przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 3 glosach „za” rekomenduje Radzie Miasta podjęcie 

proponowanej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  12 głosami „za”, przy 8 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 

Nr XV/171/2019  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.24. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

1. Odczytała informację o wyznaczeniu przez Burmistrza Miasta Szczecinek podmiotów zobowiązanych 

do przyjęcia skazanych w celu wykonywania prac społecznie użytecznych w 2020 r. 

2. przedstawiła prośbę Biura Rady Miasta, aby radni po odczytaniu poczty elektronicznej z BRM 

wylogowywali się ze swojej służbowej skrzynki pocztowej a nie tylko ją zamykali, bo samo zamknięcie 

utrudnia potem odbiór kolejnej korespondencji elektronicznej. 

 

Ad.25. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Brak uwag. 

 

Ad.26. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Jerzy Dudź radny: 

 zapytał o zarządzenie Burmistrza nr 162/2019, na czym to będzie polegać? 

 

Joanna Gawrych Sekretarz Miasta: 

 wyjaśniła, że Urząd Miasta bierze udział w programie UE, 

 jednym z zadań jest wprowadzenie monitorowania działalności Urzędu, 

 na podstawie złożonych ankiet raportowane są wyniki pracy Urzędu w celu polepszenia obsługi 

petentów; ankiety są anonimowe. 

 

Salę obrad opuścił radny Jerzy Kania. Zostało 19 radnych. 

 

Ad.27. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Jerzy Dudź radny: 

 chodzi o pomnik Jana Samuela Kaulfussa, który stał przy Liceum Ogólnokształcącym, a który miał 

zostać poddany renowacji, kiedy ten pomnik wróci na swoje miejsce? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 Miasto wygospodarowało środki na remont tego pomnika, 

 radny otrzyma odpowiedź na piśmie w tej sprawie. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 w imieniu mieszkańców ul. Wodociągowej zapytał, czy jest planowany remont chodnika przy tej ulicy, 

który pochodzi sprzed kilkudziesięciu lat a stan jego nawierzchni jest już bardzo zużyty. 
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Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 trwają prace nad przyszłorocznym budżetem Miasta, propozycje dotyczące  remontów i inwestycji są 

przedkładane i sprawdzane, Miasto ma kilka odcinków, które wymagają remontu, 

 jeśli nie będzie środków w planowanym budżecie, to może trzeba będzie przesunąć je z innych 

działów, 

 Burmistrz będzie się starał zrealizować to w najbliższym czasie. 

 

Ad.28. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wniosków ani oświadczeń nie zgłoszono. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.10:30. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


